
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 27. august 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø

Vil ministeren redegøre for, hvad ministeren gør for at varetage sin tilsynspligt og sikre, at

gymnasierne overholder loven i forhold til antallet af elever pr. klasse for dermed at sikre,

at ingen unge oplever at gå i skole i et undervisningsmiljø, der lovgivningsmæssigt ikke

lever op til kravene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF) og Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Anders Kronborg

formand
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